

## PC保安头盔(舒适耐用)

产品名称	PC保安头盔(舒适耐用)
公司名称	南昌市郊京东玻璃钢厂
价格	26.00/顶
规格参数	型号:JD-A6-4 尺码:/ 材质:PC
公司地址	中国 江西 南昌市 高新技术产业开发区创新一路
联系电话	86 0791 8133668/4006677810 13807063579

## 产品详情

型号	JD-A6-4	尺码	/
材质	PC	帽衬类型	清洁内衬

产品名称：jd-a6pc保安头盔

产品描述：

型号：jd-a6型

帽壳材料：pc材质（聚碳酸酯）

工艺：注射成型

用途：安全防护

重量：530克

颜色：军绿（草绿）、陆地迷彩、瓷白、藏青，如需其它颜色和贴字均需定做。

## 产品特点：

- 1、帽壳采用pc防暴材料，本材料是高强度和合理韧性的完美配合，对外来冲击力有良好的缓冲功能，其抗冲击强度和耐穿刺性能极佳，实用性能优于其他材质。
- 2、耐气候性能好、不易变形、不起泡，不分层、耐腐蚀，绝缘性能好，强度高、坚固耐用，持久保新。
- 3、紧凑的帽型设计，比重轻、使用轻便，佩戴紧凑、安全、舒适、美观大方。
- 4、优质皮料帽箍、清洁塑料内衬，体贴保护，久用不臭，便于清洁。

product name : jd-a6pc security helmet

product description :

type : jd-a6

shell material : pc ( polycarbonate )

technology : injection molding

application : safeguard in police use, military training, electric power plant etc.

weight : 5 5 0 kg

color : green ( grass green ) ,land pattern painting, porcelain white, dark blue , and bespoke for other colors and words pasting.

product features :

1.the shell is made of pc anti-riot material that is a perfect combination of high strength and reasonable tenacity, able to buffer greatly shocks or impacts and holds better damping and anti-penetration properties than other materials.

2.the product is characteristic of weatherability, distortion resistance, corrosion resistance, and good insulating property, and free of bubbles and layers as well as durable bright.

3.the compact design of the shell focuses on properties of being light in weight and portable to wear, as well as fitness, comfortableness, and elegant appearance for wearers.

4.the high quality leather ribbon and clean plastic lining are durable fresh and easy to clean as well as comfortable fitness.